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Hei igjen 
 
Takker for «avklaring»  
 
Jeg er godt kjent med at det her har vært en god diskusjon over lengre tid mellom Nesfossen og 
Lindås om akkurat dette. 
Jeg velger derfor å gå inn i denne diskusjonen nå, og skjønner at avklaringer på dette ligger litt fram i 
tid. 
 
Ha en god dag 
 
 
Dr.philos. Geir Helge Johnsen 
Fagansvarlig "vann" 
Telefon 97 10 59 10 
 
Rådgivende Biologer AS 
Edvard Griegs vei 3 
5059 Bergen 
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Helgesen <HELA@lindas.kommune.no> 
Emne: Kapasitet, Storavatn,mm 
 
Hei. Viser til dine spørsmål til Atle dingen og Arne Helgesen, VA-sektor i Lk,-om kommunen sitt 
drikkevanns-uttak i dag, i forhold til hva –hvor mye vann smoltoppdrettet på Nesfossen kan «ta ut». 
Dette er et foreløpig svar, og der utgangspunktet for Nesfossen sitt uttak- er kjøpsavtalen med Lindås 
k der det står at Lk har prioritet i forhold til sitt bruk i vannverks-sammenheng. Sommeren i år viste til 
fulle at fiskeoppdrettet må redusere sitt forbruk-direkte fra Storavatn, og få på plass anlegg for 
resirkulasjon, O2-anlegg, mm. Lk vil bruke litt tid for sine forbruksberegninger, på kort og lengre sikt, 
og at dagens forbruk dermed ikke er noen målestokk. Håper for forståelse for det. Mvh John Bauge, 
rådgiver, Lk 
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